

# 2021年日本东京时尚服装展览会

产品名称	2021年日本东京时尚服装展览会
公司名称	上海市捷盼会展服务中心
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	上海市莲花南路1951号格兰大厦
联系电话	15000762997

## 产品详情

2年に1度開催される東京国際アパレル&アパレル（OEM）加工貿易展（日本ファッション&アパレル展）では、日本の高級アパレルとアパレルチェーンのプロのバイヤーが集まり、購入について交渉します。展覧会は高度に専門的で、企業の製造と価格の利点を最大限に活用し、アジアで最大のOEMレベル調達展覧会です。

2021年春季日本东京时尚服装展览会FASHION WORLD

出发时间：2021年03月21日

布展时间：2021年03月22日

春季时间：2021年03月23-25日

回国时间：2021年03月26日

展馆名称：日本东京有明国际展览中心

展出产品：男装、女装、童装、便装、职业装、内衣、袜子、针织产品等

主办机构：励展集团（日本）公司

中国代理：上海福贸展览服务有限公司

网址：[www.shgjzl.cn](http://www.shgjzl.cn)

## 市场介绍：

参加日本服装展是通往亚洲最大服装进口市场——日本，最有效的途径。根据中国海关最新数据，去年1-7月中国对日出口服装等轻工产品161.9亿美元，仅次于美国，位列第二位，相当于第5名的英国(91.6亿)和第6名的德国(75.1亿)总和。日本拥有1.3亿人口，平均工资22300元/月，是我国平均工资的5倍，强劲的购买力和庞大的消费市场蕴含着巨大商机。加之近年来不断取得突破的中日韩自由贸易区谈判，日本将是您不可忽视的市场！

Participation in the Japan Apparel Fair is the most effective way to access Asia's largest clothing import market, Japan. According to the latest data from China Customs, China exported US \$ 16.19 billion of light industrial products such as clothing to Japan from January to July last year, second only to the United States. It ranks second. It is equivalent to the sum of the fifth place of the United Kingdom (9.16 billion) and the sixth place of Germany (7.51 billion). Japan has a population of 130 million. The average salary is 22,300 yuan / month. It is five times the average salary in China. Strong purchasing power and a huge consumer market contain huge business opportunities. In addition, the China-Japan-Korea Free Trade Area negotiations, which have continuously made breakthroughs in recent years, will be a market you cannot ignore!

## 客户来源：

参展商将有机会与来自世界及日本的多个大型超市、百货商场（例如日本的无印良品、SEVEN-ELEVEN、AEON CO., LTD.、Ito-Yokado Co., Ltd.、Daiei Co., Ltd）以及日本的大量零售商、批发商、连锁店、日本百元店都将到展会现场进行采购洽谈，这将为国际供应商和自有品牌制造商进入日本及亚洲超级市场和零售商店创造良机。

Exhibitors will have the opportunity to cooperate with many large supermarkets and department stores from the world and Japan (such as MUJI from Japan, SEVEN-ELEVEN, AEON CO., LTD., Ito-Yokado Co., Ltd., Daiei Co., Ltd), as well as a large number of retailers, wholesalers, chain stores and Japanese hundred-dollar stores in Japan will come to the exhibition site for procurement negotiations, which will create opportunities for international suppliers and private label manufacturers to enter Japanese and Asian supermarkets and retail stores .

## 2021年秋季日本东京时尚服装展览会FASHION WORLD

出发时间：2021年10月16日

布展时间：2021年10月17日

秋季时间：2021年10月18-20日

回国时间：2021年10月21日

展馆名称：日本东京有明国际展览中心(Tokyo Big Sight)；